

《单词百科:operatives是什么意思?operatives怎么发音?operatives的解释和用法》

英语单词operatives是什么意思?operatives怎么读?operatives怎么发音?简答网为您整理了operatives的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



operatives怎么读

operatives的读音:[p r t vz]

operatives的意思

1、n.工作人员(operative的名词复数);(尤指)体力劳动者;密探;(尤指政府的)特工人员;

operatives的相关词组

1、operative part 生效部分;

operatives的双语例句

1、 There is a convergence between capitalist firms and co-operatives in terms of business strategy.

资本主义公司和合作企业在经营战略方面趋于一致。

2、 These are indispensable conditions for consolidating the co-operatives and ensuring increased production.

这是巩固 合作社 和保证增产的几个必不可少的条件。

3、 Orders to intelligence operatives often enjoin secrecy.

对情报间谍的命令常需要保密。

4、 In point of fact, most co-operatives are doing well or fairly well.

事实上, 多数 合作社 是办得好的和比较好的。

5、 Seventh, the question whether poorly run co-operatives should all be dissolved.

第七, 办得坏的社是不是都要解散的问题。

6、 The cotton mill owner has occasion for twenty additional operatives.

棉花厂主还需要20个技工。

7、 Co-operatives must stress doing political work well.

合作社 必须强调做好政治工作。

8、 The question is whether the co-operatives can be consolidated.

问题是能不能巩固。

9、 In developing co-operatives , we should strive for quantity, quality and economy.

发展 合作社, 也要做到数多、 质高、 成本低。

10、 The masses of the poor and lower-middle peasants welcome the co-operatives .

广大的贫农和 下中农 欢迎 合作社。

11、Importance of communication boundaries between management and operatives.

管理者和操作者间沟通的重要性.

12、They consist of allowances to cadres of co-operatives plus administrative expenses.

所谓管理费,就是合作社干部的补贴和办公费.

13、Co-operatives have also sprung up everywhere.

合作社 也到处发展起来了.

14、More co-operatives should be established in the old liberated areas.

老区应当多发展一些.

15、They doubt that so many co-operatives , once formed, can be consolidated.

他们怀疑建立这样多的合作社不能巩固.

以上是简答网为您整理的operatives怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ope

ratives的用法、opera

tives的释义、operatives的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/operatives>